

Автоматическая небольшая вертикальная упаковочная машина для попкорна



Детали машины показывают:





same 304# stainless steel material, Our Dession, offer you 360' different surface treatment

Применение:

Машина для упаковки гранул широко применяется для пищевых продуктов, промышленности, химикатов, гранул, орехов, кукурузы, попкорна, семян, сушеных, стиральных порошков, осушителей, риса, чая, кофе, конфет, креветок и т. д.



Особенности упаковочной машины:

1. Эффективность: изготовление пакетов, наполнение, запечатывание, резка, нагрев, дата/номер партии достигается за один раз;
2. Интеллектуальный: скорость упаковки и длина мешка могут быть установлены через экран без замены деталей;
3. Профессия: независимый регулятор температуры с тепловым балансом позволяет использовать различные упаковочные материалы;

4. Характеристика: функция автоматической остановки, безопасная работа и сохранение пленки;

5. Удобство: Низкие потери, экономия труда, простота в эксплуатации и обслуживании.

Упаковка и доставка машины:

Для упаковки

Desion сотрет все комплектующие, запакует для начала фильм, потом положит в фанерный кейс

(без фумигации)

Для отправки

Мы можем предложить вам доставку по морю, по воздуху или экспресс-доставкой, также вы можете выбрать агента для доставки.





We can shipping your machine
by sea,by air or by train.
we can ensure the machine will
arrive to you safely and
economic

Послепродажное обслуживание:

WHY CHOOSE DESSION ?

- MADE TO MEASURE SOLUTIONS
- TECHNICAL ADVICE CONCERNING PACKAGING
- REMOTE TRAINING AND SUPPORT
- DESPATCH OF SPARE IN NO TIME

AFTER-SALE SERVICE

1. Manules/Videos of machine installation, adjusting, setting, maintenance are provided to help with the machine.
2. If any problem occurred, video communication available on 24 hours ;
3. Dession engineers & technicians are available send to your country for service if you accept to be charge the expenditure;
4. Warranty: 2 years guranty of Electric accessories and free life time maintenance of machine excluding freight ;
5. Dession has an independent team for after-sale service. any emergency please call the salesman in sevice of you.

Введение компании:

Company introduction



Our Company

FOSHAN DEASSION PACKAGING MACHINERY CO., LTD is a comprehensive modern company integrating research, manufacturing and sale. Since founded, it has been taking shape by advanced technology which we continuously research, develop and apply.

11 years manufacturer

Company plant area of more than 8000 square meters, more than 120 employees, including 8 engineers, designers 4 people, research and development team with nearly 20 people.



All technologies and equipments are based on practicality and applicability, striving to improve efficiency and creating surplus value to the utmost for customers.



Семинар показывает:

